Текст перевода.

The Russian Union of Martial Arts comprises 57 Russian Martial Arts and Combat Sports Federations as well as Non - Governmental Organizations with brunches in 75 regions of Russia. Hundreds of sporting events are displayed on RUMA’s Unified Sport Events Calendar. Among them there are tournaments of various levels, International Matches, All – Russia Forums and Children’s Festivals of Martial Arts. Yury P. Trutnev, Minister of Natural Resources and Ecology of the Russian Federation (the 5th dan in kyokushinkai karate) and Sergey V. Kiriyenko, the head of Rosatom, the state nuclear energy corporation (the 3d dan in aikido aikikai) were elected Co-chairmen of the Russian Union of Martial Arts.
Текст оригинала. 
Российский Союз боевых искусств – это 57 федераций и общественных организаций различных стилей и направлений боевых искусств и единоборств и филиалы в 75 регионах России. В объединённый календарь спортивных мероприятий РСБИ входят сотни спортивных мероприятий, среди которых турниры различного уровня, Международные матчевые встречи, Всероссийские форумы и детские фестивали боевых искусств. Сопредседателями РСБИ избраны Ю.П. Трутнев, Министр природных ресурсов и экологии РФ (5-й дан киокусинкай), С.В. Кириенко, Генеральный директор Госкорпорации «Росатом» (3-й дан айкидо айкикай). 

